



Pui Kiu College Parent-Teacher Association Limited
培僑書院家長教師會有限公司

Address : Pui Kiu College, 1 Tai Wai New Village Road, Tai Wai, Shatin, New Territories, H.K.
地址：香港新界沙田大圍大圍新村路1號培僑書院
Tel. 電話：2132 6798 Email 電郵：pkcpta@puikiu.edu.hk Website 網頁：<http://www.puikiupta.org>

Ref: IMC2022

各位家長：

培僑書院
「第七屆法團校董會家長校董和替代家長校董選舉」
郵寄選票通知
PUI KIU COLLEGE
Seventh Election for IMC Parent Manager and Alternate Parent Manager
Ballots Posting Notification

目前本港2019冠狀病毒病第五波疫情極為嚴峻，「第七屆法團校董會家長校董和替代家長校董選舉」會以郵寄的方式進行投票。家教會將會透過家長在學校登記的住址紀錄，於5月26日把「選舉通知」、「候選人資料」及「選票」郵寄給所有家長。以上資料只會郵寄一次，不會補寄或補發。如果家長仍未更新住址，可能未能成功收到有關選票。如家長需要更改通訊地址，請於5月20日或之前把填妥的「個人資料更改表格」郵寄或親身交回校務處，以免錯失投票機會。

Hong Kong's fifth wave of COVID-19 epidemic is very severe, "Seventh Election for IMC Parent Manager and Alternate Parent Manager" will vote by post. PTA will use our school's Home Address Record to send the Election Notification, Candidates' Information Sheet, and ballot papers to all parents by post on 26th May. The aforementioned documents will only be posted ONCE, any re-issuance or repost of documents are not available. Please note that parents may not be able to receive the relevant documents if the home address provided are outdated. If parents do not want to miss this voting chance and would like to amend the correspondence address, please fill in the "Change of Personal Data Instruction Form" and hand it in directly to the school office or by post on or before 20th May.

下載「個人資料更改表格」 To Download "Change of Personal Data Instruction Form"	:	https://www.puikiu.edu.hk/tc/achievements.php?cid=79&cate=276 (「個人資料更改表格」"Change of Personal Data Instruction Form")
郵寄地址： Postal Address:	:	新界沙田大圍大圍新村路1號培僑書院 1 Tai Wai New Village Road, Tai Wai, Shatin, New Territories
查詢電話： Inquiry hotline:	:	(852)26023166

第七屆法團校董會家長校董和替代家長校董選舉 選舉主任謹啟
Returning Officer for Seventh Election for IMC Parent Manager and
Alternate Parent Manager

16/3/2022

備註 Remarks :

1. 王惠成副校長經已被委任為這屆家長校董選舉的選舉主任。Mr. Wong Wai Shing Vincent Deputy Principal was appointed the Returning Officer for this Parent Manager Election.
2. 家教會經諮詢後制訂的『家長校董選舉安排和規定』已載於家教會網頁(www.puikiupta.org)供家長參閱或下載，而列印版本只於家長書面要求時提供。PTA after consultation formulated and posted at the PTA website (www.puikiupta.org) "Regulations and Arrangements for IMC Parent Manager Election" for parents' reference or downloading. Printed copy will only be provided upon parents' written request.

團結力量，積極參與，為我孩童！ 心繫校園，關注成長，點石成金。